
Beantwoording openstaande vraag mevrouw De Groot (SP) in NLM bij Zomernota over 
luchthavenbesluit VUMC  
 

Vraag 

In de vergadering van de commissie NLM van 18 september 2017 heeft gedeputeerde Tekin 
toegezegd om uw commissie voor 2 oktober a.s. te informeren over de stand van zaken met 
betrekking tot het luchthavenbesluit voor het helikopterplatform VUmc.  

Antwoord 

Provinciale Staten dienen een Luchthavenbesluit (provinciale vergunning) vast te stellen voor de 
traumahelikopter, die thans op het dak van het VUmc is gestationeerd. Over dit Luchthavenbesluit is 
ons college geruime tijd in gesprek met VUmc. In dit overleg wordt ook gekeken naar eventuele 
alternatieve locaties. Vlak voor de zomer van 2016 heeft ons college het rapport vastgesteld van een 
onderzoek naar mogelijke alternatieve locaties voor het heliplatform. Dit rapport is ook aan uw 
Staten toegezonden (registratienummer 823064/823070).  

Er heeft nog geen definitieve besluitvorming plaatsgevonden op basis van de resultaten van dit 
onderzoek. VUmc heeft aangegeven eerst nog aanvullende onderzoeken te moeten uitvoeren 
voordat een definitief besluit kan worden genomen. Deze onderzoeken zijn nog niet uitgevoerd, 
omdat VUmc betrokken is in een traject van bestuurlijke fusie met AMC.  

Op 5 september jl. heeft de Autoriteit Consument en Markt (ACM) VUmc en AMC een vergunning 
verleend voor het aangaan van de fusie. De bestuurlijke fusie wordt nu verder voorbereid. Op het 
moment dat de bestuurlijke fusie een feit is, kunnen de benodigde onderzoeken worden gestart. 
AMC en VUmc verwachten zo snel als mogelijk in 2018 bestuurlijk te fuseren. Op het moment dat de 
benodigde onderzoeken zijn uitgevoerd kan worden gestart met de voorbereiding van het 
Luchthavenbesluit. De ervaring leert dat het besluitvormingstraject om een Luchthavenbesluit vast te 
stellen ongeveer een jaar in beslag neemt.  

 


